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Fråga till kommunstyrelsens ordförande Hanna Svensson angående det låga antalet 
skyddsrumsplatser i Ekerö kommun. 

Bakgrund

Givet omvärldsläget, diverse uttalanden om att Sverige måste förbereda sig för krig och när 
nu MSB´s broschyr skickats ut kan vi konstatera att det saknas skyddsrumsplatser för ca 86% 
av invånarna i Ekerö kommun, endast ca 14 % kan räkna med att kunna sätta sig i skydd i en 
krigssituation. Frågan man måste ställa sig är vilka av Ekerös ca 28.800 invånare (31/12 
2023) skall få plats och vilka skall få klara sig bäst de kan under ex ett bombangrepp?

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande fråga till kommunstyrelsens ordförande 
Hanna Svensson:

Fråga

-Kommer du och mittenstyret att i närtid aktivt verka för en ut och nybyggnad av ett adekvat 
antal skyddsrumsplatser i Ekerö kommun?

För Öpartiet

Robert Oberascher


